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REFERAT FRA FELLES FORMANNSKAPSMØTE 

MELLOM BODØ OG FAUSKE 
 

 

Sted: Fauske, Administrasjonsbygget, kantina 

Tidspunkt: 13. mars 2012, kl. 10.00 – 14.00 

 

Tilstede: 

Fra Bodø formannskap: 

Ole-Henrik Hjartøy, Terje Cruickshank, Grethe M. Fjærvoll, Randolv Gryt, Brigt Kristensen, 

Ingrid Lien, Hild Marit Olsen, Svein E. Olsen, Else-Marie Torp.    

 

Fra Fauske formannskap: 

Siv Anita Johnsen Brekke, Hege Harsvik, Tom Vidar Karlsen, Trine Nordvik Løkås, Ottar 

Skjellhaug, Jørn Stene, Kenneth Svendsen, Arne B. Vaag 

 

Fra administrasjon – Bodø: 

Rolf Kåre Jensen, Daniel Bjarmann-Simonsen, Tord Berthinussen, Annelise Bolland, Henrik 

Brekkan, Per Gaute Pettersen, Arnt Øvsthus. 

 

Fra administrasjon – Fauske: 

Even Ediassen, Per Gunnar Pedersen, Frank Bernhardsen, Ole Reidar Sollund, Gudrun 

Hagalinsdottir, Kristian Amundsen, Berit Vestvann Johnsen. 

 

Andre: 

Georg Heggelund, presse. 

 

 

Ordfører Brekke ønsket velkommen og orienterte om Fauske. 

Ordfører Hjartøy orienterte om Bodøs utfordringer. 

 

 

Har vi vært flinke nok å støtte Bodø, og Bodø til å inkludere andre? 

 

 

Næringsutvikling 

 Tiltrekke og etablere større nasjonale næringsinteresser 

 Logistikk 

 Varehandel 

 Påvirke/ lobby sentrale aktører 

 Gjennomføre «strategiske kundebesøk» 

 Bodø og Fauske – felles næringsselskap 

 Sterkere mediaprofil og omdømme 

 

Ottar Skjellhaug (AP):  

 Mineralmeldinga – Senter til Fauske 

Hild Marit Olsen (AP):  

 Nordområdesatsinga – Vi må gi den innhold 

 Logistikk viktig 
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Ingrid Lien (SP):  

 Se hverandres fortrinn – Være «bremseklosser» slik at ikke unge flytter sørover 

Tom Vidar Karlsen (AP):  

 Kraft – Felles interesser 

Brigt Kristensen (R):  

 Miljøutfordringer 

Randolv Gryt (SV):  

 Et tyngre organisasjonsmønster – For å kunne bedre samarbeide 

Kristian Amundsen, leder Fauna:  

 Transportkanaler: Vi må passe oss slik at vi ikke kommer i «skyggen» 

Per Gaute Pettersen, leder Team Bodø: 

 Bodø har utfordringer på næringsarealer 

 Bodø som møtested 

 Kompetansenæring 

 Bodø som internasjonal by 

 «Bodø i vinden» - Omdømmebygging 

Arne B. Vaag (V): 

 Viktig med utdanning 

 Må legge til rette for at ungdommen kan komme tilbake 

 Arbeidsplasser for 2 

 Må ha et attraktivt jobbmarked 

 Bør utvide Nordlandsbanen, ikke for persontransport, men for gods 

Even Ediassen, rådmann: 

 Næringsarbeid – organisering 

 Fellesområder 

 Ikke klart for et felles selskap 

Rolf Kåre Jensen, rådmann: 

 Ser på organisering av næringsarbeidet 

 Har samarbeid administrativt på flere punkter 

Ottar Skjellhaug (AP): 

 Nordområdesatsing 

 Distribusjonsnettet for gass 

 Utvikle slik at bedriftene får være med i utviklingen 

Ole Henrik Hjartøy (H): 

 Kraft – Mulighetenes region 

 Samme folketall i Nordland som for 50 år siden, men færre unge og flere over 60 år. 

 

 

Arealplanlegging 

 Faste samarbeidsmøter 

 Synkronisere planprosesser 

 Næringsutvikling i Skjerstadfjorden 

 Tilrettelegge for bostedsutvikling på aksen Bodø – Fauske 

 

Brigt Kristensen (R): 

 Krysningsspor og togstopp på Tverlandet 

 Skjerstadfjorden – felles forvaltningsplan 

Ottar Skjellhaug (AP): 
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 Skjerstadfjorden 

 Nært knyttet på friluftsområder 

 Felles forståelse 

 Stor reguleringsplan for fritidsboliger på Kistrand 

Tom Vidar Karlsen (AP): 

 Nasjonal transportplan- Kjernfjellet må med 

Randolv Gryt (SV): 

 Felles forvaltning av Skjerstadfjorden 

Kenneth Svendsen (FRP): 

 Andre utfordringer før utvidelse av Nord-Norgebanen 

 Må ta tak i Skjerstadfjorden 

 Bør gå bort fra begrepet Salten, bedre med Bodø-regionen 

Annelise Bolland, byplansjef: 

 Sjunkhatten – Felles 

 Ikke fulgt opp følgingsprogrammet 

 Felles vannregionplan 

 Skjerstadfjorden: Må komme tilbake til om vi skal ha felles plan eller felles prosess 

 Felles uttalelse i NTP ang. Saltenpendelen og Nord-Norgebanen 

 Togstopp på Tverlandet står ikke på kommunen, men på Jernbaneverket 

Terje Cruickshank (V): 

 Felles utfordringer på transport 

 Felles senter for kompetanse på mineraler 

 Synkronisert planarbeid 

 Studentboliger i Valnesfjord – Flere avganger med Saltenpendelen 

 Må ha mulighet for å være uenige – Må ha takhøyde 

Ingrid Lien (SP): 

 Viktig med fokus på Kjernfjellet 

 Viktig å være enige om Skjerstadfjorden 

 Potensiale i samarbeid arealplanlegging i landbruket og distribusjon (Kortreist mat, 

arktisk landbruk) 

Arne B. Vaag (V): 

 EU’s vanndirektiv gjeldende fra 01.01.2013 

 Skjerstadfjorden et vannområde – Et felles samarbeidsforum 

 Arealplanlegging – Hvor skal oppdrett være? 

 Kjernfjellet – Viktigst på vei 

Birgit Kristensen (R): 

 Rådmennene må orientere formannskapene om hva som skjer på arealplanlegging 

 Bør ikke ha Bodø-regionen. Best med Salten. Advarer mot dette. 

Grete Fjærvoll (H): 

 Kommunegrensene blir litt utvisket.  

 Viktig med felles røst overfor myndighetene 

Svein E. Olsen (R):  

 Kjernfjellet ble tatt ut av DA-midlene 

 Nord-Norgebanen – Må koble oss opp mot Nordområdesatsing og Ofoten. 

 Skjerstadfjorden – Dominoeffekten - Saltdalselva 

Else-Marie Torp (KRF): 

 Må beholde unge damer 

 Samhandlingsreformen – Lære av hverandre 
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Oppsummering: 

Even Ediassen, rådmann: 

 Felles arealplanlegging – Synkronisering av prosessen 

 Plan Skjerstadfjorden 

 Vanndirektivet 

 Næringsutvikling 

 Samferdsel 

 Mineraler 

 Nettverksbygging – påvirke og legge til rette for beslutninger 

 

Rolf Kåre Jensen, rådmann: 

 Eiere av energi 

 Kultur/anlegg – Nasjonale 

 Samhandlingsreformen 

 Folkehelse 

 Bli god i lag 

 Oppfølging til formannskapene 

 Gjensidig avhengige av hverandre 

 

 

Det planlegges et nytt felles formannskapsmøte til høsten i Bodø. 

 

 

 

 

 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

Ref. 


